



## Banque Privée Edmond de Rothschild S.A.

La Banque Privée Edmond de Rothschild S.A. annonce la démission de Monsieur **Frédéric Binggeli**, gestionnaire, directeur et membre du Comité Exécutif.

### *A propos du groupe Edmond de Rothschild*

Le groupe Edmond de Rothschild est indépendant, à capital familial, spécialisé dans l'asset management et la banque privée. Fondé en 1953, il est présidé depuis 1997 par le Baron Benjamin de Rothschild. Au 30 juin 2013, il compte 163 milliards CHF (135,7 milliards d'euros) sous gestion, 2'900 collaborateurs et 30 implantations dans le monde. Outre ses activités d'asset management et de banque privée, le Groupe est également présent dans les métiers de conseil aux entreprises, de private equity et d'administration de fonds.

\*\*\*\*\*

Frédéric Binggeli, a relationship manager, senior Vice-President and member of the Executive Committee, has resigned from Banque Privée Edmond de Rothschild SA.

### *About the Edmond de Rothschild Group*

The Edmond de Rothschild Group is an independent, family-controlled financial group focused on private banking and asset management. It was established in 1953 and since 1997 has been presided over by Baron Benjamin de Rothschild. At 30 June 2013 the Group had CHF 163 billion (EUR 135.7 billion) of assets under management and 2,900 employees spread across 30 offices, branches and subsidiaries throughout the world. In addition to its core businesses of asset management and private banking, the Group is also active in corporate consulting, private equity and investment fund administration.